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Abstract (en)
The beam (1) has a heel and a trellis (2) extended along a longitudinal direction (AL), where the trellis is formed of rectilinear upper and lower steel
bars (4, 6, 7) that are connected together by U or V-shaped welded steel bars. A plastic shell covers a surface other than an upper surface of the
heel and is adhered to the surface, where the shell is constituted of a case (18) that is provided with lateral openings (51, 52) and is fitted on a
trough/rail shaped plastic sole plate (3). The heel is casted with a lightweight concrete e.g. aggregate based concrete.

Abstract (fr)
Poutre comprenant un talon et un treillis (2) rigidement solidaires I'un de l'autre et s'étendant selon une direction longitudinale (AL), le treillis (2)
étant un agencement de barres d'acier (4,6,7) solidarisées les unes aux autres qui est partiellement enrobé dans le talon pour le solidariser a ce
talon tout en dépassant partiellement d'une face dite supérieure de ce talon. Elle comprend une coque (3,18) en matiere plastique recouvrant au
moins une face du talon opposée a sa face supérieure. L'invention s'applique au domaine de la construction.
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